
 

بیانات در مصاحبه هنگام اخذ رأى در انتخابات مجلس نهم - 12 /اسفند/ 1390 

عبدالرحمن نظاماسلامی: صبح عالى بخير. صميمانه سلام عرض ميكنيم حضور رهبر فرزانهى انقلاب. چون انتخاباتِ
امسال متفاوتتر از هميشه است، فكر ميكنم گفتگوى ما هم قدرى با سالهاى قبل فرق ميكند. نمايندگان دو نسل از
رسانهى ملى خدمتتان رسيدهاند تا عرض ادب كنند. جنابعالى هميشه جزو پيشگامان حضور در ساعات اوليهى رأى

دادن هستيد. به عبارتى، با شروع رسمى ساعت 8 صبح، همواره ملت ايران حضرتعالى را در پاى صندوق سيار 110
زيارت كردهاند. در اين لحظات حساس كه مردم آمدهاند حماسهى بيست و دوم بهمن را وصل كنند به حماسهى

دوازده اسفند، چه توصيهاى براى آنها داريد؟

بسماللَّهالرّحمنالرّحيم. من از شما آقايان خبرنگارها هم مثل بقيهى قشرهائى كه براى انتخابات زحمت كشيدند،
صميمانه تشكر ميكنم. شماها هم نقش زيادى داشتيد و داريد در توجه دادن به اهميت اين پديده و حادثهاى كه هر

يكى دو سال يك بار در كشور ما تكرار ميشود. انشاءاللَّه خسته نباشيد و موفق باشيد.

 توصيهى من همين توصيههاى هميشگى است. معتقدم اين يك وظيفه است براى ما، همچنان كه يك حقى است
متعلق به ما. از اين حقمان بايستى استفاده كنيم و اين وظيفه را انجام دهيم. معتقدم هم هستم كه اين كار مثل

نماز، هرچه به اول وقت نزديكتر باشد، علىالظاهر فضيلتش بيشتر است. نه اينكه بخواهم نسبتِ به شرع بدهم،
بگويم شرعاً اينجور است - مثل اينكه در نماز اينجور است - به حسب نگاه عقلائى، انسان روز جمعه وقتى اول وقت

بيايد اين كار را انجام بدهد، فكرش آسوده است كه وظيفه را انجام داده، بعد ميرود سراغ كارهاى ديگرش ميرسد ؛
برخلاف اينكه بگذارد آخر وقت، كه هم پاى صندوقها شلوغ ميشود، هم احتمال توفيق پيدا نكردن پيش مىآيد، هم
نگرانى و دغدغه وجود دارد كه كِى بروم، كِى نروم. بنابراين اول وقت بيايند، به هر سى نفر هم رأى بدهند ؛ نام سى
نفر را بنويسند. مردم عزيزمان سعى كنند اين كار را با احساس حجتى بين خودشان و خداى متعال انجام بدهند و

انشاءاللَّه قصدشان را خالص كنند.

كامران نجفزاده: ميخواستم بپرسم اهميت اين دوره از انتخابات را نسبت به دورههاى قبل در چه مىبينيد؟
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البته ميدانيد كه انتخابات هميشه براى كشور ما و نظام جمهورى اسلامى حائز اهميت بوده ؛ چون هميشه تعيين
كننده است، هميشه نشانهى يك حقيقتى در داخل كشور ماست ؛ كه اين براى دوستان ما در دنيا و نيز براى دشمنان

ما پيامهائى دارد. بنابراين هميشه همين جور است. هر وقت اين خصوصيت بيشتر بود، اهميت بيشتر ميشود ؛
امروز از آن وقتهاست. اولاً سى و سه سال از پيروزى انقلاب ميگذرد. در انقلابهائى كه در دنيا وجود داشته، با گذشت

اين زمان، مردم خسته شدند، دلزده شدند، راهها عوض شده، هدفها تغيير پيدا كرده. ملت ما در طول اين زمان، با يك
عزم راسخى، حركت مستقيمى را تا امروز ادامه داده ؛ اين خيلى حادثهى مهمى است. بعد از سه دهه، سرِ سى و سه

سالگى نشان بدهد كه باز همان خصوصيت را دارد. وانگهى اين روزها اشتلم عليه ملت ايران زياد است ؛ ميشنويد
ديگر، مىبينيد. اين قدرتهاى استكبارى كه در خيلى جاها شكست خوردهاند و سيلى خوردهاند، دلشان ميخواهد كه

با هياهوئى، خودشان را از تك و تا نيندازند. اين هياهو را دربارهى چه به كار ببرند؟ مسئلهى ايران يك مسئلهى
برجسته است ؛ لذا در مسئلهى ايران هى هياهو ميكنند ؛ مسئلهى تحريم، مسئلهى حقوق بشر و از اين حرفهائى كه

تكرار ميكنند. لذا چون جنجالها زياد است، چون تهديدهاى لفظى و زبانى عليه ملت ايران زياد است، لذا ملت ايران در
اين دوره جايگاه حساسترى دارد و ميتواند بهتر حرف بزند ؛ حرف زدن با عمل. ميدانيد بهترين حرف زدنها، بهترين
گفتنها، گفتن با عمل است. ملت ميتواند عمل كند. لذاست كه امروز هرچه بيشتر پاى صندوقها بيايند، براى كشور
مفيدتر است ؛ هرچه با شور و نشاط و انگيزهى بيشترى بيايند، براى آيندهى كشور مفيدتر است، براى آبروى كشور

بهتر است، براى حفظ امنيت و مصونيت كشور مفيدتر است. اهميت اين دوره به اين خاطر است. انشاءاللَّه همهتان
موفق باشيد. زنده باشيد.
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